
L'alcalde diu que hi ha Òmal�ciaÓ en el tema del sou

L'alcalde del Por t de la Selva, Josep Maria Cervera, ha respost a les cr�tiques rebudes pel sou que s'ha posat.

Cervera assegura que hi ha hagut Òmal�ciaÓ per par t de l'oposici� a l'hora de dir que la pujada ha estat d'un 170%.

El nou alcalde assegura que l'increment no �s Òde cap maneraÓ el que ha dit l'oposici�. A m�s, Cervera af irma

categ�ricament: ÒNo em sento malament pel fet de tenir aquest sou, ni penso que no me'l mereixi o no me'l

guanyiÓ. I hi afegeix: ÒM'agrada la pol�tica i m'hi vull dedicar dignament, el meu sou no �s una prerrogativa, �s la

corresponent contraprestaci� a l'exercici efectiu de les funcions executives i representatives que el c�rrec

compor taÓ.

M.v.
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